
Framställan från styrelsen till årsmöte 2022.

Styrelsen föreslår att höja avgiften från och med q2 2022 med 100 kr per månad.

Anledning är att vi ser att ha ökade underhållskostnader framöver samt att vi behöver öka våran 
underhållsfond eftersom området blir äldre och investeringar kommer behöva göras.


Styrelsen föreslår att till fond för underhåll och förnyelse årligen avsätta minst kr 50 per månad 
och fastighet



